

Edm

▲  
46° 9' 21.9528" N  
7° 17' 28.1004" E



# Nendaz Backcountry Invitational



EN

I don't often participate at competitions anymore, expect if it's a different kind of event like the **Nendaz Backcountry invitational**.

The vibes, the riders, the organization & the crowd made that event insanely sick. One of the best days for the last few years for sure !

Nendaz Freeride organized the second edition of the Backcountry invitational. It's an untracked face where shapers built a lot of different jumps. I wish we could have more events like that.

All the riders were really skeptical about the snow conditions with the dry january in Wallis. It ended up working pretty well with an insane level.

Unfortunately I had some boots problems & could only do one run, but I had to chance to witness some of the sickest skiing I saw in years.



FR

**Je ne participe plus souvent à des compétitions, sauf lorsque ce sont des événements avec un concept différent comme le Nendaz Backcountry Invitational.**

L'ambiance, les rideurs, l'organisation et le public ont rendu cet événement incroyable. Une des meilleures journées de ski de ces dernières années!

Nendaz Freeride a organisé la deuxième édition du Backcountry invitational. C'est une face de montagne non tracée où les shapeurs ont construit beaucoup de sauts différents. J'aimerais que nous puissions avoir plus d'événements de ce type. Tous les rideurs étaient vraiment sceptiques quant aux conditions d'enneigement avec un mois de janvier sec en Valais. Cela a finalement fonctionné avec un niveau incroyable.

Malheureusement, j'ai eu des problèmes de chaussures et je n'ai pu faire qu'un seul run, mais j'ai eu la chance d'assister à un spectacle incroyable.



EN

**Thanks Nendaz  
freeride ! I can't wait  
for next year**

FR

**Merci Nendaz  
freeride ! Je me réjouis  
de l'année prochaine.**

Merci de votre attention!  
Thanks for your attention!

Laurent

Pictures – Ethan Stone /  
Sophie Diaz



---

MOVEMENT

